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zastupiteľstvo obce Rabča,  Obec Rabča, Obecný úrad Rabča,  
029 44  Rabča,  Ul. Hlavná súp. č. 426 

 
ZÁPISNICA č. 6 z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa  
30. septembra 2022, konaného v zasadačke poslancov Obecného zastupiteľstva obce 

Rabča v budove Obecného úradu v Rabči 
 
Obsahuje:  
1. Pozvánka 
2. Prezenčná listina 
3. Zápisnica 
4. Uznesenie  
5. Kontrola plnenia uznesenia OZ zo dňa 1. 3. 2022 a 8. 6. 2022 
6. Zmena rozpočtu č. 4/2022 – obec Rabča  
7. Zmena rozpočtu č. 3/2022 – ZŠ s MŠ Rabča 
8. Kópia zmluvy o zriadení vecného bremena medzi SSD, a.s. Žilina a obcou Rabča na 

stavbu: 12365-Rabča-Grúň-rozšírenie NNK 
9. Správa  o únikoch obecnej vody resp. návrhov na ich odstránenie – predložil konateľ 

RABČAN, s.r.o. Rabča – Ing. Stanislav Šimurdiak 
10. Evidencia účasti poslancov OZ na zasadnutiach volebné obdobie 2018-2022 
11. Rozpočet – dofinancovanie – Stavebné úpravy, rozšírenie kapacity MŠ – elokované 

pracovisko Kostolná ulica 855 ako súčasť ZŠ s MŠ Rabča 
12. Kópia podnetu HK obce Rabča k schváleným „Zásadám hospodárenia a nakladania 

s majetkom obce a s majetkom štátu v užívaní obce Rabča“ + kópia upovedomenie 
o spôsobe vybavenia podnetu a informácia NKÚ SR 

13. Kópia – Informácie o vzdaní sa HK obce Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej 
14. Výberové konanie na HK obce Rabča – návrh vyhlásenia 
15. Kópia osvedčenia o priznaní štatútu registrovaného sociálneho podniku pre RABČAN, 

s.r.o. Rabča 
16. Kópia mapy – zámena medzi obcou a Miroslav Masničák a manželka 
17. Kópia návrh – oprava MK po výkopoch od OVS, a.s. Dolný Kubín 
 
Prítomní: Podľa priloženej prezenčnej listiny 
Neprítomní: 0  
Ďalší prítomní:  
Ing. Dana Kvasniaková, ekonómka obce Rabča 
Mgr. Margita Kvasničáková, projektový manažér OcÚ 
Mária Fusková, pozemkové oddelenie OcÚ 
Štefan Ratica, vedúci RABČAN, obecné služby 
Ing. Stanislav Šimurdiak, konateľ RABČAN, s.r.o. Rabča 
Ing. Tomáš Kekeliak, konateľ RABČAN SP, s.r.o. Rabča 
Ing. Anna Kornhauserová, riaditeľka ZŠ s MŠ 
Jozef Kornhauser, občan obce Rabča 
Mgr. Dana Kršáková, zástupkyňa MŠ  
Mgr. Jana Slovíková, učiteľka v MŠ 
 
K bodu č. 1 – Otvorenie 
ŠIESTE riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Rabča (ďalej len OZ) v r. 2022 
otvoril starosta obce Ing. Július Piták (ďalej len starosta). Uviedol, že dnešné riadne 
zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle § 13 ods. 4 písm. a)  zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom 
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zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov. Ak sa nič výnimočné nevyskytne, tak toto je 
posledné záverečné OZ vo volebnom období 2018 – 2022. Skonštatoval, že je prítomných 10 
poslancov   zo všetkých 11 poslancov OZ, čo je nadpolovičná väčšina a OZ je spôsobilé sa 
právoplatne uznášať.  
 
K bodu číslo 2 – Určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice 
Starosta určil za zapisovateľku: Mgr. Eva Grancová a overovateľov: Ing. Jaroslav Jagnešák 
a Mgr. Róbert Brišák,  poslancov OZ. 
 
K bodu číslo 3 – Schválenie návrhovej komisie 
Starosta – predniesol návrh na návrhovú komisiu v zložení: predseda: PhDr. Augustín Piták,  
členovia: Mgr. Andrea Lubasová, Marta Gužíková,  poslanci OZ. 
 
UZNESENIE 
ZA schválenie návrhovej komisie hlasovali: Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. 
Augustín Piták, Pavol Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. 
Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková t. j. 10 z 10 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
K bodu číslo 4 – Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva 
Starosta predložil na schválenie poslancom program dnešného zasadnutia:  
P r o g r a m:  
1. Otvorenie; 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice; 
3. Schválenie návrhovej komisie; 
4. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva; 
5. Kontrola plnenia uznesenia OZ zo dňa 1.3.2022 a 8. 6. 2022; 
6. Prejednanie uzavretia zmluvy o zriadení vecného bremena medzi SSD, a.s. Žilina a obcou 

Rabča na stavbu: „12365-Rabča-Grúň- rozšírenie NNK; 
7. Prejednanie žiadosti: Spojený florbalový klub Rabča a Oravská Polhora o poskytnutie 

mimoriadnej dotácie z rozpočtu obce Rabča na rok 2022 a 2023 a prejednanie ďalších 
žiadosti o dotáciu z rozpočtu obce Rabča; 

8. Prejednanie žiadosti ZŠ s MŠ Rabča o navýšenie rozpočtu na rok 2022 pre originálne 
kompetencie z dôvodu výplaty odmien zamestnancom; 

9. Prejednanie žiadosti ZŠ s MŠ Rabča o schválenie prenájmu športovej haly v novej prístavbe 
ZŠ; 

10. Schválenie vyhlásenia výberového konania na miesto hlavnej kontrolórky obce Rabča; 
11. Prejednanie vyporiadania chodníka pre chodcov na Ul. Kostolná; 
12. Cyklocesta – Trchovnica – prejednanie ďalšieho postupu realizácie stavby; 
13. Žaloba o vyporiadaní spoluvlastníckeho podielu – Ul. Konečná;  
14. Prejednanie a schválenie dofinancovania: „Stavebné úpravy, rozšírenie kapacity MŠ – 

elokované pracovisko Kostolná ulica 855 ako súčasť ZŠ s MŠ Rabča“; 
15. Vyhodnotenie volebného obdobia a účasti poslancov na zasadnutiach OZ za volebné 

obdobie 2018 – 2022; 
16. Rôzne: a) informácie starostu, b) pošta;  
17. Interpelácia – Diskusia; 
18. Záver. 
 
Starosta – požiadal poslancov, aby sa vyjadrili k programu rokovania. Pripomienky zo strany 
poslancov neboli žiadne.  
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UZNESENIE 
Poslanci schválili  Program rokovania obecného zastupiteľstva obce Rabča bez zmeny.  
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková  t. j. 10 z 10 prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; 
ZDRŽAL SA – 0. 
 
K bodu číslo 5 – Kontrola plnenia uznesení OZ zo dňa 1. 3. 2022 a 8. 6. 2022  
Starosta – požiadal hlavnú kontrolórku obce Rabča JUDr. Zuzanu Lašťákovú, aby predniesla 
kontrolu plnenia uznesení z riadneho zasadnutia OZ zo dňa 1. 3. 2022 a  8. 6. 2022.  
HK – predniesla kontrolu plnenia uznesení. Zároveň uviedla, že poslanci kontrolu uznesení 
obdržali e-mailom dňa 26. 9. 2022.  
 
OZ – 8. 6. 2022 
D) Ukladá      
1. Obec Rabča prizve p. Dáriusa Kormana na prerokovanie jeho ponuky na odpredaj 
pozemkov pri Zbernom dvore v Rabči v jeho vlastníctve. Výsledok z jednanie bude 
prednesený na zasadnutie OZ. Zodpovedný: obec; Termín: do 31.8.2022, úloha nesplnená  
 
Starosta –  splnená, jednal s ním.  
Hlavná kontrolórka – uviedla, že túto informáciu nemala.  
Starosta – p. Korman stále trvá na svojom návrhu. My ako zástupcovia obce, musíme mať 
stále rozvoj obce na mysli. Zberný dvor treba rozšíriť aj za cenu, že si zoberieme úver 
a vyplatíme p. Kormana. On osobne je za to, aby sa pozemok od neho odkúpil. Obec čaká  
dotrieďovanie odpadu, náklady na odpad ako uskladnenie, vývoz, triedenie a pod. sa stále 
zvyšujú.  
Ing. Kovaliček – aká tam bola výmera? 
Starosta – do 4000 m2. 
Prednosta – výhodou je, že p. Korman to má v 1/1-nine, teda je to vyporiadané.  
Starosta – 4000 m2 mínus  700 m2 to p. Korman ponúka za 110 €/m2. Celkovo vychádza na 
sumu 360 000 €. Výmera bude možno aj vyššia, lebo p. Korman už niečo dokúpil.  
Mgr. Brišák – opýtal sa, či by to p. Korman predal vkuse?  
Starosta – áno celé.  
Ratica – výhodou je, že je tam už aj zhutnená plocha.  
Starosta – aj prípojka na elektriku. Opýtal sa poslancov, či to má pre nich zmysel? Treba 
urobiť ešte stretnutie a už to definitívne uzavrieť. Možno ešte v októbri tohto roku.  
 
O 16.50 hod. sa dostavila poslankyňa Mgr. Čulová Gabriela – teraz je prítomných poslancov 11 zo 
všetkých 11 poslancov OZ.  
 
UZNESENIE 
Poslanci schválili, aby Obecný úrad v Rabči zvolal stretnutie s p. Kormanom Dáriusom vo 
veci odkúpenia jeho vlastníctva pri Zbernom dvore v Rabči z dôvodu jeho rozšírenia.  
ZA hlasovali: Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
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2. Poslancom OZ oznámiť do 30.6.2022 Mgr. Eve Grancovej či potvrdzujú účasť na oslavách 
10. výročia družby Wölfersheimu v dňoch 26. – 28. 8. 2022. Zodpovedný: v texte; Termín: 
v texte, úloha splnená 
 
OZ – 1. 3. 2022 
C) Ukladá      
1. Konateľovi RABČAN, s.r.o. Rabča, Ing. Stanislavovi Šimurdiakovi, aby do 31.7.2022 
predložil správu o únikoch obecnej vody resp. návrhov na ich odstránenie. Zodpovedný: 
v texte; Termín: v texte, úloha splnená. 
 
Starosta – uviedol, že dňa 29. 9. 2022 bola zaslaná poslancom Správa o únikoch obecnej vody 
resp. návrhov na ich odstránenie konateľom RABČAN, s.r.o. Rabča, Ing. Stanislavom 
Šimurdiakom.   
 
UZNESENIE 
Poslanci OZ vzali na vedomie Správu o únikoch obecnej vody resp. návrhov na ich 
odstránenie, ktorú predložil poslancom konateľ RABČAN, s.r.o. Rabča, Ing. Stanislav 
Šimurdiak.  
ZA hlasovali: Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
UZNESENIE 
Poslanci vzali na vedomie kontrolu plnenia uznesení OZ zo dňa 8. 6. 2022 a 1. 3. 2022, ktorú 
predložila hlavná kontrolórka obce Rabča JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková.  
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
K bodu číslo 6 –  Prejednanie uzavretia zmluvy o zriadení vecného bremena medzi SSD, 
a.s. Žilina a obcou Rabča na stavbu: „12365 – Rabča – Grúň – rozšírenie NNK“ 
Starosta  – predniesol poslancom OZ návrh zmluvy o zriadení vecného bremena medzi SSD, 
a.s. Žilina a obcou Rabča na stavbu: „12365 -  Rabča – Grúň – rozšírenie NNK“. Jedná sa 
o obecnú parcelu CKN č. 13024/31 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 35 m2 na základe 
vyhotoveného geometrického plánu č. 69/2021, vypracovaného spoločnosťou GEO mark, 
s.r.o. dňa 12.10.2021 a overeným Okresným úradom Námestovo – katastrálny odbor dňa 
8.12.2021 po č. 1145/2021. Vecné bremeno sa zriaďuje na dobu neurčitú bezodplatne. Návrh 
zmluvy bol zaslaný poslancom OZ dňa 26.9.2022. 
 
UZNESENIE 
Poslanci OZ schválili uzavrieť Zmluvu o zriadení vecného bremena medzi Stredoslovenskou 
distribučnou, a.s. , Pri Rajčianke 2927/8, 010 47  Žilina a obcou Rabča na stavbu: „ 12365 -  
Rabča – Grúň – rozšírenie NNK“ a to na parcelu CKN č. č. 13024/31 – zastavaná plocha 
a nádvorie o výmere 35 m2 na základe vyhotoveného geometrického plánu č. 69/2021, 
vypracovaného spoločnosťou GEOmark, s.r.o. dňa 12. 10. 2021 a overeným Okresným 
úradom Námestovo – katastrálny odbor dňa 8. 12. 2021 po č. 1145/2021.  
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
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Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
K bodu číslo 7 –  Prejednanie žiadosti: Spojený florbalový klub Rabča a Oravská Polhora 
o poskytnutie mimoriadnej dotácie z rozpočtu obce Rabča na rok 2022 a 2023 
Starosta  – predniesol poslancom OZ žiadosť zo dňa 20. 7. 2022 o poskytnutie mimoriadnej 
dotácie z rozpočtu obce Rabča na rok 2022 a 2023 pre SFK Rabča a Oravská Polhora, IČO: 
42385784 vo výške 4 000,00 € z dôvodu úspešného pôsobenia mužov v 1. lige od 1.9.2022 
a rezervného prihlásenia tímu.   
Ľubomír Adamčík – predseda klubu, uviedol, že už dostali od obce na tento rok 2022 dotáciu, 
ale žiadajú o ďalšiu, nakoľko majú vytvorenú ďalšiu kategóriu. Urobili kategóriu M2 – 
regionálna súťaž – stredné Slovensko. Ide o to, aby mali prax a mohli ich využívať do M1 
a stále ich trénovať. Už ich zaregistrovali  v lete, čo im spôsobilo navýšenie nákladov. Stále 
zápasia s problémom dopravy, využívajú aj obecné motorové vozidlá, ktoré im poskytuje 
obec. Obec Or. Polhora im nedala tento rok žiadnu dotáciu a obec Rabča 14 000,00 €. Ale 
musí uviesť, že 2/3-tiny hráčov sú z obce Rabča. Teraz im ešte chýba 4 000,00 €. Ako klub 
fungujú už od r. 2014.  
Ing. Jurčák – Or. Polhora im doteraz schválila nejakých 3,5 tis. €? 
Ľubomír Adamčík – áno. Na tréningy využívaj športovú halu v Rabči, takže keď ju uhradia, 
peniaze sa vrátia späť do rozpočtu obce. Teraz majú profesionálneho trénera s licenciou C. 
Trénera potrebujú, lebo si treba uvedomiť, že hráč nie je tréner. V kategórii M1 sú prví 
v tabuľke na SR a sú jediní z dediny. Ak dotáciu nevyčerpú, tak ju samozrejme obci vrátia. 
Ich najväčšou snahou je udržať si mladých záujemcov.  
Ing. Jurčák – opýtal sa, či majú žiadosť o dotáciu v poriadku a či vedia, že do konca októbra 
musia podať žiadosť na rok 2023. 
Adamčík Ľubomír – áno vedia a podajú ju v termíne.  
 
UZNESENIE 
Poslanci schválili žiadosť zo dňa 20. 7. 2022 o poskytnutie mimoriadnej dotácie z rozpočtu 
obce Rabča na rok 2022 pre SFK Rabča a Oravská Polhora, IČO: 42385784 vo výške 
4 000,00 € z dôvodu úspešného pôsobenia mužov v 1. lige od 1.9.2022 a rezervného 
prihlásenia tímu.   
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
Jozef Tvarožek – volejbal 
Starosta – predniesol žiadosť  p. Jozefa Tvarožka o dotáciu na rok 2023 v zmysle VZN č. 
3/2020 o poskytnutí dotácii z rozpočtu obce Rabča na rozvoj volejbalu v obci vo výške 950 €. 
Žiadosť bola doručená v termíne dňa 19. 9. 2022. 
 
UZNESENIE 
Poslanci vzali na vedomie žiadosť p. Jozefa Tvarožka o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce 
Rabča na rok 2023 v zmysle VZN č. 3/2020 vo výške 950,00 € s tým, že žiadosť bude spolu 
s ostatnými žiadosťami prejednaná vo Finančnej komisií obce Rabča po ich predložení 
vyúčtovania dotácie na rok 2022. 
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
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Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
Spišská katolícka charita, Slovenská 1765/30, 052 01 Spišská Nová Ves 
Starosta – predniesol poslancom mimoriadnu žiadosť Spišskej katolíckej charity, Slovenská 
1765/30, 052 01  Spišská Nová Ves, IČO: 35514221 o dotáciu ešte na rok 2022 v zmysle 
VZN č. 3/2020 o poskytnutí dotácii z rozpočtu obce Rabča a to na opravu oplotenia pri Dome 
Charitas sv. Hildegardy z Bingenu  v obci Rabča vo výške 5 000,00 €. Žiadosť doručená dňa 
30. 9. 2022 osobne p. Ľudmilou Válkovou. 
Starosta – oplotenie charite ide robiť súkromná firma. Obec popri domu charitas plánuje robiť 
chodník na budúci rok.  Bol tu aj p. Vilček zo Spišskej katolíckej charity. Bol ústretový vo 
veci odpredaja parkoviska naspäť obci Rabča za 1 €, ale budeme potrebovať ešte súhlas od 
Biskupského úradu. 
Ing. Jurčák – on by dotáciu podmienil tým, že nech nám najskôr odpredajú parkovisko za 1 €. 
My ako obec im teraz pomôžeme a parkovisko stále nemáme vo vlastníctve. Navrhuje riešiť 
najskôr všetko a  prejednať s Biskupským úradom. 
Maťuga – veď aj ružencovú  záhradu nám predchádzajúci biskup zamietol.  
Starosta – samozrejme, že plánuje osobné stretnutie s p. biskupom. Chceme riešiť tri veci:  
parkovisko, vodojem a ružencovú záhradu. Vodojem nemáme ani v katastri zapísaný, bol 
postavený len so súhlasom Cirkvi. Doteraz sa nám to nepodarilo vlastnícky dotiahnuť.  
Kobyliak – najskôr treba jednať s Biskupským úradom. 
Ing. Jagnešák – on navrhuje schváliť, či vôbec im ideme poskytnúť dotáciu a potom 
schvaľovať sumu.  
Starosta – ale ochota z obce je.  
Ing. Jurčák – treba rátať s tým, že pod vodojemom je 2000 m2 a to chceme za 1 € a za iné 
pozemky chceme schváliť viac.  
Starosta – vodojem tu je už roky, Cirkev dala súhlas, vodojem slúži všetkým občanom aj 
Cirkvi. Cirkev predala podnikateľom pozemky za 23 €/m2 a obci nie. Obec vždy mala ochotu 
Cirkvi pomôcť, aj keď sa pozrieme naspäť, vždy bola spolupráca obce s Cirkvou. 
Ing. Jurčák – treba Biskupský úrad najskôr osloviť.  
Starosta – uviedol príklad pomoci, ktorá začala tento rok a to je upratovanie kostola obecnými 
zamestnankyňami.   
Prednosta – treba si uvedomiť ešte jedno, že ak by dal súhlas aj Biskupský úrad, aj tak 
posledné slovo má farská rada, ktorá to musí ešte schváliť.  
Ing. Jurčák – navrhol všetky naše požiadavky riešiť s Biskupským úradom naraz, nie 
oddelene.  
Ing. Jagnešák – veď ak nám Cirkev vyhovie vo všetkých našich požiadavkách, tak im obec 
môže schváliť na opravu plota aj sumou 18 000,00 €.  
Mgr. Čulová – jedno je ale fakt, že plot je skutočne v havarijnom stave a treba ho 
bezpodmienečne opraviť.  
 
UZNESENIE 
Poslanci OZ schválili poskytnúť Spišskej katolíckej charity, Slovenská 1765/30, 052 01  
Spišská Nová Ves, IČO: 35514221 o dotáciu ešte na rok 2022 v zmysle VZN č. 3/2020 
o poskytnutí dotácii z rozpočtu obce Rabča na opravu oplotenia pri Dome Charitas sv. 
Hildegardy z Bingenu  v obci Rabča vo výške 5 000,00 €.  
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
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Obhliadka TJ – tribúny 
Starosta – uviedol, že júnové zasadnutie OZ bolo spojené s obhliadkou opráv a prác na 
štadióne TJ Oravan Rabča a bolo dohodnuté, že z rozpočtu obec ešte dodatočne vykryje 
materiál sumou 6 000,00 €. TJ si práce pokryli sami, avšak po príchode do zasadačky OZ sa 
už poslanci k schváleniu tejto sumy nedostali. Z uvedeného dôvodu ich požiadal o jej 
schválenie. 
 
UZNESENIE 
Poslanci OZ schválili poskytnúť z rozpočtu obce Rabča sumu 6000,00 € na materiál 
a zariadenie na štadióne TJ Oravan Rabča.  
ZA hlasovali:  Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak Ing. Jozef 
Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. 
Gabriela Čulová t. j. 9 z 11 prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – Marta 
Gužíková, Mgr. Róbert Brišák t. j. 2 z prítomných 11 poslancov OZ. 
 
K bodu číslo 8 –  Prejednanie žiadosti ZŠ s MŠ Rabča o navýšenie rozpočtu na rok 2022 
pre originálne kompetencie z dôvodu výplaty odmien zamestnancom 
Ing. Kornhauserová   – predniesla poslancom žiadosť ZŠ s MŠ Rabča o navýšenie rozpočtu 
na rok 2022 pre originálne kompetencie z dôvodu výplaty odmien zamestnancom v zmysle 
Dodatku č. 1 Kolektívnej zmluve vyššieho stupňa zamestnávateľov, ktorí pri odmeňovaní 
postupujú podľa zák. č. 553/2003 Z. z. o odmeňovaní niektorých zamestnancov pri výkone 
práce vo verejnom záujme na rok 2022. Navýšenie na odmeny pre zamestnancov vo výške 
500,00 € + odvody za zamestnávateľa vo výške 34,95 % predstavuje celkovú sumu vo výške 
20 766,00 €. Čo sa týka školy, tak to už zamestnancom školy bolo vyplatené.  
Starosta – upresnil, že sa to týka len zamestnancov materskej školy, školskej jedálne 
a školského klubu.   
 
UZNESENIE 
Poslanci OZ schválili žiadosť ZŠ s MŠ Rabča o navýšenie rozpočtu na rok 2022 pre 
originálne kompetencie z dôvodu výplaty odmien zamestnancom v zmysle Dodatku č. 1 
Kolektívnej zmluve vyššieho stupňa zamestnávateľov, ktorí pri odmeňovaní postupujú podľa 
zák. č. 553/2003 Z. z. o odmeňovaní niektorých zamestnancov pri výkone práce vo verejnom 
záujme na rok 2022. Navýšenie na odmeny pre zamestnancov vo výške 500,00 € + odvody za 
zamestnávateľa vo výške 34,95 % predstavuje celkovú sumu vo výške 20 766,00 €.  
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
K bodu číslo 9 –  Prejednanie žiadosti ZŠ s MŠ Rabča o schválenie prenájmu športovej 
haly v novej prístavbe ZŠ 
Ing. Kornhauserová – predniesol žiadosť ZŠ s MŠ Rabča o schválenie prenájmu športovej 
haly v prístavbe ZŠ v súlade s podmienkami prenájmu Športovej haly ako súčasť ZŠ s MŠ, 
Rabčická 1166/45. 
Starosta – cenu treba prehodnotiť, lebo hala v prístavbe je menšia ako športová hala.  
Maťuga – opýtal sa, či je vôbec záujem o prenájom tejto novej haly?  
Ing. Kornhauserová – áno je, hlavne zo strany žien.  
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UZNESENIE 
Poslanci OZ schválili výšku nájmu za prenájom priestorov športovej haly v prístavbe ZŠ 
(blok C) v súlade s podmienkami prenájmu Športovej haly ako súčasť ZŠ s MŠ, Rabčická 
1166/45 nasledovne:  

 
HODINA TURNAJ 

 
LETO ZIMA LETO ZIMA 

po-pia 10,00 € 13,00 € 14,00 € 17,00 € 

sobota 11,00 € 14,00 € 19,00 € 22,00 € 

nedeľa 13,00 € 16,00 € 24,00 € 27,00 € 

s účinnosťou od 1. 10. 2022. 
 
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
K bodu číslo 10 –  Schválenie vyhlásenia výberového konania na miesto hlavnej 
kontrolórky obce Rabča 
Starosta – uviedol, že na obecný úrad bola doručená informácia o vzdaní sa funkcie hlavného 
kontrolóra obce Rabča JUDr. Zuzany Lašťákovej Spuchlákovej k 31. 12. 2022. 
Z uvedeného dôvodu je nutné, aby poslanci schválili výberové konanie na voľbu nového 
hlavného kontrolóra obce Rabča. Požiadal Mgr. Grancovú, aby oboznámila poslancov 
s postupom.  
Mgr. Grancová – je nutné, aby poslanci schválili deň výberového konania, podanie prihlášok 
na voľbu hlavného kontrolóra, spôsob hlasovania, úväzok hlavného kontrolóra, komisiu na 
posúdenie prihlášok, postup voľby hlavného kontrolóra a predpokladaný nástup do 
zamestnania zvoleného nového hlavného kontrolóra. Návrh výberového konania bol zaslaný 
poslancom e-mailom dňa 26. 9. 2022. 
 
UZNESENIE 
Poslanci OZ schválili výberové konanie na funkciu „Hlavný kontrolór obce Rabča“ v súlade s 
§ 18a zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení s tým, že voľba hlavného 
kontrolóra sa uskutoční na riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 9. 12. 2022 
(piatok) s tým, že prihlášky môžu záujemcovia zaslať alebo doručiť na Obecný úrad v Rabči 
do 16. 11. 2022 do 15.00 hod.  
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
UZNESENIE 
Poslanci OZ schválili tajné hlasovanie pre voľby Hlavného kontrolóra obce Rabča.  
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
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UZNESENIE 
Poslanci schválili rozsah pracovného úväzku  0,25 t. j. (38 hodín/mesiac) Hlavného kontrolóra 
obce Rabča. 
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
UZNESENIE 
Poslanci neschválili komisiu na posúdenie podaných prihlášok pre voľbu Hlavného kontrolóra 
obce Rabča v zložení: predseda, člen č. 1 a člen č. 2 a deň kedy bude táto komisia zasadať, 
nakoľko toto nechali v kompetencii nových poslancov OZ na schválenie už na ustanovujúcom 
riadnom zasadnutí OZ, nakoľko v období podania prihlášok už nebude OZ v takej zostave, 
ako je teraz a budú po voľbách do orgánov samosprávy obcí dňa 29.10.2022 schválení noví 
poslanci OZ.  
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
Starosta – uviedol, že poslanci OZ obdržali e-mailom navrhovaný postup voľby hlavného 
kontrolóra obce Rabča, ktorý navrhol poslancom schváliť.  
 
UZNESENIE 
Poslanci schválili postup voľby Hlavného kontrolóra obce Rabča. 
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
UZNESENIE 
Poslanci schválili predpokladaný nástup do zamestnania Hlavného kontrolóra obce Rabča  
1. 1. 2023. 
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
Odmena pre odchádzajúcu hlavnú kontrolórku 
Starosta – navrhol odmenu pre hlavnú kontrolórku obce Rabča, ktorá končí k termínu 
31.12.2022. 
PhDr. Piták – navrhuje vyplatiť odmenu vo výške jedného mesačného platu.  
Ing. Jagnešák – navrhuje vyplatiť odmenu tak, ako ju mala vyplatenú predchádzajúca hlavná 
kontrolórka obce.   
Kobyliak – navrhuje 1,5 násobku platu – ale vzápätí návrh stiahol.  
Ing. Kvasniaková – Mgr. Prisenžňáková ako hlavná kontrolórka pracovala na obci cca 3,5 
rok. Bola jej vyplatená odmena vo výške 3-násobku mesačného platu. 
Poslanci hlasovali o výške odmeny pre hlavnú kontrolórku obce Rabča vo výške jedného 
mesačného platu.  
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UZNESENIE 
Poslanci neschválil vyplatenie odmeny pre hlavnú kontrolórku obce Rabča JUDr. Zuzanu 
Lašťákovú Spuchlákovú vo výške jedného mesačného platu.  
ZA hlasovali – 0 poslancov OZ z prítomných 11 poslancov; PROTI  hlasovali – Marta 
Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, 
Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 
9 poslancov z prítomných 11 poslancov; ZDRŽAL SA: Pavol Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček 
t. j. 2 poslanci z prítomných 11 poslancov OZ.  Tento návrh nebol schválený.  
 
Poslanci ďalej hlasovali o výške odmeny pre hlavnú kontrolórku obce Rabča vo výške 3-
násobku jedného mesačného platu.  
 
UZNESENIE 
Poslanci schválili vyplatenie odmeny pre hlavnú kontrolórku obce Rabča JUDr. Zuzanu 
Lašťákovú Spuchlákovú vo výške 3-násobku jedného mesačného platu.  
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
Tento návrh bol schválený.  
 
K bodu číslo 11 –  Prejednanie vyporiadania chodníka pre chodcov na Ul. Kostolná 
Starosta – privítal manželov Kornhauserovcov,  uviedol, že obec dňa 3. 6. 2022 pod č. OcÚ-
RA/2022/0008/1256 zaslala žiadosť o možnosť odpredaja pozemku p. Jozefovi 
Kornhauserovi a manželke Ing. Anne Kornhauserovej za účelom vyporiadania chodníka na 
Ul. Kostolnej. Manželia Kornhauserovci sa obci do dnešného dňa nevyjadrili ani ústne ani 
písomne. Mal len ústne rozhovory s Ing. Kornhauserovou.  
Fusková – najskôr sa schválila zámena a výmena a v ten istý čas sa schválilo nové uznesenie. 
Časť uznesenia sa urobila a to zámena pri ich rodinnom dome za časť chodníka, za vstup na 
Ul. Konečná a novú ulicu Rozvoja. Urobila sa zmluva, ale ostatné náležitosti z uznesenia sa 
nedoriešili.  
Starosta – uznesenie akoby nebolo naplnené. Urobila sa len časť z neho.  
Ing. Jagnešák – pamätá si, že sa o tom veľmi dlho jednalo. Záver bol, že zameniť.  
Fusková – manželia Kornhauserovci zamenili obci menšiu časť ako dala obec im.  
Kornhauser – on nevie o žiadnej zámene medzi obcou a nimi na poľnohospodárskom 
družstve, preto toto považuje ako za vec uzavretú. Nereagovali na tú žiadosť, berie to ako 
výsmech, však oni dali obci návrh ako prví, tak sa im mala obec vyjadriť. On nepredá niečo 
za 0,01 €/m2, keď to kúpil za oveľa vyššiu cenu. 
Ing. Kornhauserová – uviedla, že aj cesta je na nich, čo ide do Sihelného. Oni v žiadnom 
prípade nechcú, aby obec robila nejaké oddychové zóny na pozemku bývalého ihriska, lebo sa 
tam budú schádzať rôzne živly a toto oni nepotrebujú. Myslela si, že sa s obcou dohodnú, 
stretnú sa a vec vydiskutujú. Niečo ponúkne obec, niečo oni a dohodnú sa.  
Kobyliak – požiadal Kornhauserovcov, aby oni predniesli svoj návrh.  
Kornhauser – oni už návrh dali. Teraz urobil taký technický návrh. 
Kobyliak – pri chodníku by mal byť oporný múr.  
Starosta – napr. v Trstenej smerom na Ústie je taký chodník vo svahu z pilotmi. Je tam 
červený betónový chodník. Možno by nebolo zlé sa ísť tam pozrieť. 
Kornhauser – však on je za chodník, nechal ho tam,  aj sa posunul s plotom.  
Starosta – v ulici Rozvoja mali urobenú s obcou zámenu. Viacero ľudí dali za 1 € na obec,  
a potom to niektorí občania obci vytýkali, že Kornhauserovcom sa urobila zámena a oni 
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odpredali za 1,00 €. On to preto teraz hovorí, lebo chce, aby aj terajší poslanci vedeli o čo ide 
a ako to bolo na začiatku. Manželia Kornhauserovci mali od obce skoro  4 mesiace  žiadosť  
a doteraz sa k nej nevyjadrili.  
Kobyliak – a čo si predstavujú, aké ďalšie riešenie.  
Kornhauser – chcú chodník, tak ako poslancom ukázal technický náčrt (k zápisnici návrh 
nebol poskytnutý). Za pozemok pod chodník chce za to, čo má pri plote na konci pozemku, 
kde bolo niekedy ihrisko, lebo chce celý svoj pozemok takto uzavrieť. A ak sa dohodnú, tak 
doplatí, aká je teraz cena. Načo je tam komu 600 m2 pozemok?  
Starosta – však na  600 m2 sa dá postaviť dom. Obec pripravila v tejto časti  návrh scelenia 
pozemkov. Bolo to pekné riešenie, no bohužiaľ bez výsledku. Vlastníci nesúhlasili.  
Kornhauser – uviedol, že trvajú na svojich požiadavkách. Je už len na obci či sa dohodnú.  
Starosta – on je za to, aby sa návrh Kornhauserovcov dal prejednať do Komisie ŽP.  
Adamčíková – oni teraz kúpili v Rabči pozemok aj s chodníkom a v križovatke. A teraz budú 
tiež žiadať zámenu??? Čo obec ponúkne na výmenu nám???  
Ing. Jurčák – však bolo uznesenie schválené. Treba ho naplniť.  
Prednosta – prečo to nebolo naplnené?  
Fusková – bolo to strašne horúce a rýchlo urobená zmluva, lebo na Ul. Rozvoja bola 
vysypaná fúra štrku, bol znemožnený prejazd. Bol to riešiť bývalý p. starosta Ratica a  p. 
Kobyliak, dohodlo sa že sa takto pripraví zmluva, ako sa urobila,  aby bol zabezpečený 
prejazd.  
Kornhauser – ešte tam nebola ani cesta a už tam niekto staval domy, ako sa tam dostali?  
Fusková – stavebníci mali urobené vecné bremeno cez pozemok rodičov.  
Kornhauser – ešte je aj možnosť, aby sa urobil chodník okolo Kekeliaka alebo po druhej 
strane.  
 
UZNESENIE 
Poslanci OZ schválili, aby Komisia ŽP zvolala jednanie za účasti Jozefa Kornahausera  
a manželky Ing. Anny Kornahauserovej vo veci ich návrhu a žiadosti obce Rabča za účelom 
vyporiadania chodníka na Ul. Kostolná. Zároveň manželia Kornhauserovci predložia svoje 
stanovisko vo veci žiadosti obce Rabča.  
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
K bodu číslo 12 –  Cyklocesta – Trchovnica – prejednanie ďalšieho postupu realizácie 
stavby 
Ing. Piták – uviedol, že dňa 29. 8. 2022 sa konal verejný hovor vo veci oboznámenia občanov 
s postupmi pri výstavbe cyklochodníka v obci Rabča. Hovoru sa zúčastnilo cca 60 občanov, 
traja poslanci, členovia komisie ŽP a zamestnanci obce. Prevládajúca požiadavka prítomných 
vlastníkov, spoluvlastníkov a užívateľov bola, aby im obec vydala povolenie, že môžu cez 
cyklochodník prechádzať poľnohospodárskou technikou. Povolenie by sa týkalo len tých, 
ktorí tam skutočne obrábajú pôdu a na čas, kedy budú potrebovať ísť na pole. Ich požiadavka 
vychádzala z toho, aby neboli napr. pokutovaní políciou alebo v prípade nehody boli 
odškodnení poisťovňou. Z uvedeného dôvodu bola poslancom zaslaný predbežný dotaz, či 
súhlasia s tým, aby títo občania mali z obce vydané povolenie na prejazd tzn. udelenú 
výnimku.  
Starota – obec zaslala poslancom e-mailom žiadosť o vyjadrenie sa k udeleniu výnimky. 
Reagovali a svoje stanoviská zaslali len poslanci Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták 
a Ján Maťuga. Keď bude komplexná pozemková úprava budeme chcieť od ľudí uz rozšírenie 
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Trchovnice. Treba urobiť podložie, zokruhovať ulice. Cyklochodník sa môže v budúcnosti aj 
posunúť podľa toho ako sa bude situácia vyvíjať. Majitelia pozemkov sa dostanú k svojim 
poliam  na základe povolenky.  
Maťuga – uviedol, že napr. v Trestnej sú urobené na cykloceste prechody. Navrhuje urobiť 
stĺpiky aby sa nezašpinil chodník, všetko sa dá ošetriť.  
Mgr. Brišák – verejného hovoru sa osobne zúčastnil a musí povedať, že to bolo dosť náročne 
stretnutie. On s prejazdom pre občanov súhlasí. A aj práve toto podmieňovali občania, že na 
celú cyklotrasu budú mať povolenie, a ak iba na niektorú časť, tak nesúhlasia.  
Mgr. Čulová – tiež bola na verejnom hovore. Uviedla, že sa bola pozrieť na cyklocesta, ktorá 
vedie  do Nowého Targu a poľnohospodári idú pomaly vedľa chodníku.  
Starosta – bola tiež požiadavka pre prítomných, či strpia čas, kým sa bude budovať 
cyklochodník.  
PhDr. Piták – nikto neorie celý záhon. Keď sa urobia cesty, tak si ľudia na to časom zvyknú.  
Mgr. Brišák – tak ako sa to ide riešiť? Povolenky po celej dĺžke? 
PhDr. Piták – ak tam bude prejazd, tak to je bez problémov. Ak by ich tam chytil policajt, tak 
zistí, či tam má pozemok a či prechod využíva na svoju poľnohospodársku činnosť.  
Mgr. Brišák – ako sa budú riešiť povolenky, či len na traktory?  
Starosta – aj inde to tak funguje na povolenky.  Ak hospodári, tak musí doložiť doklad, že je 
vlastníkom, nájomcom alebo užívateľom.  
Mgr. Kvasničáková – na cykloceste je 14 prejazdov v uliciach.  
 
UZNESENIE 
Poslanci schválili pre užívateľov pozemkov, ktorí  bezprostredne  užívajú pozemky pri 
Trchovnici, vydať  povolenku na prejazd na ich obhospodarovaný pozemok s tým, že 
zrealizovanú Cyklocestu – Trchovnicu v rámci projektu Rozvoj cyklodopravy na Hornej 
Orave, dajú do pôvodného stavu.  
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
  
K bodu číslo 13 – Žaloba o vyporiadaní spoluvlastníckeho podielu – Ul. Konečná 
Starosta – uviedol, že 13. 9. 2022 sa konal súd na Okresnom úrade v Námestove pod. č. 
12C/55/2020 s p. Tomášom Juritkom. Uviedol, že na riadnom OZ ešte v roku 2020 dňa 
26.6.2020 pod č. 3/A/2020 písm. B) ods. 23 schválilo: Aby sa ponechalo vlastníctvo 
v podieloch na obec Rabča a na p. Tomáša Juritku, bytom Rabča, Konečná 1357/28 a to 
v parcelách  CKN č. 16859/7 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 77 m2, CKN č. 16859/8 
– zastavaná plocha a nádvorie o výmere 70 m2 , CKN č. 16859/9 – zastavaná plocha 
a nádvorie o výmere 65 m2 , CKN č. 16859/10 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 58 m2   
CKN č. 16859/11 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 64 m2  k. ú. obce Rabča z dôvodu 
verejného záujmu obce a zachovania bezpečnosti a plynulosti cestnej premávky na 
predmetnej ulici. 
 
Pán Tomáš Juritka podal žalobu na Okresný súd v Námestove a dňa 19. 11. 2020 pod. č. 
12C/55/2020 okresný súd vyzval žalovaného – teda obec Rabča, aby sa vyjadrila k žalobe. 
Následne si obec zabezpečila právneho zástupcu p. JUDr. Veverku Petra, aby obec v tejto 
veci zastupoval.  
13. 9. 2022 sa uskutočnilo súdne pojednávanie, o ktoré naliehala obec. Po súdnom 
pojednávaní sa prítomní za prítomnosti sudcu odobrali na miesto spornej časti miestnej 
komunikácie na Ul. Konečnej v obci Rabča.  
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Výsledkom súdneho pojednávania  boli návrhy  žalobcu – p. Tomáša Juritku na mimosúdne 
vyporiadanie  a to:  
 
1.   zámena pozemku ( spoluvlastníckeho podielu žalobcu ) za iný pozemok vo vlastníctve 
obce Rabča 
2. vyplatenie  spoluvlastníckeho podielu za sumu 25,-- eur/ m2 
3. súhlas obce Rabča s tým, aby sa žalobca stal vlastníkom časti pozemku podľa GP Ing. 
Karolčíka   (ako v žalobe) a zvyšné  ostávajúce m2 prevedie obci za 1,00 €/m2 

 
Prednosta – sudca navrhol cenu podľa znaleckého posudku. Teraz máme aktuálny znalecký 
posudok a cena je teraz 13,98 €/m2. 
Fusková – cena bola 7,60 €/m2 a keďže obec do ulice investovala, tak sa jej cena zvýšila. Aj  
sám sudca potvrdil, že obec postupuje v zmysle platného územného plánu. Je za to, aby to šlo 
v rámci ÚPD obce.  
 
UZNESENIE 
Poslanci OZ neschválili vo veci súdneho sporu pod č. 12C/55/2020 na Okresnom súde 
v Námestove  medzi obcou Rabča a p. Tomašom Juritkom ani jeden návrh žalobcu:  
 
1.   zámena pozemku ( spoluvlastníckeho podielu žalobcu ) za iný pozemok vo vlastníctve 
obce Rabča 
2. vyplatenie  spoluvlastníckeho podielu za sumu 25,- eur/ m2 
3. súhlas obce Rabča s tým, aby sa žalobca stal vlastníkom časti pozemku podľa GP Ing. 
Karolčíka   ( ako v žalobe ) a zvyšné  ostávajúce m2 prevedie obci za 1,00 €/m2 
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
Prednosta – oboznámil poslancov OZ, že keďže neschválili ani jeden návrh, aký bude ďalší 
postup.  
 
K bodu číslo 14 –  Prejednanie a schválenie dofinancovania: „Stavebné úpravy, rozšírenie 
kapacity MŠ – elokované pracovisko Kostolná ulica 855 ako súčasť ZŠ s MŠ Rabča“; 
 
Ing. Kekeliak – konateľ RABČAN SP, s.r.o. predložil poslancom rozpočet na dofinancovanie 
projektu : Stavebné úpravy, rozšírenie kapacity MŠ – elokované pracovisko Kostolná ulica 
855 ako súčasť ZŠ s MŠ Rabča. Navýšenie rozpočtu bolo zaslané e-mailom poslancom dňa 
26. 9. 2022. Ide hlavne o dofinancovanie položiek, ktoré projekt nerieši, ale bolo by vhodné 
ich dofinancovanie, aby boli priestory úplne zrenovované (nové žalúzie, interiérovo dvere, 
nová hlavná el. prípojka a pod.) 
 
UZNESENIE 
Poslanci OZ schválili podľa predloženého rozpočtu dofinancovanie projektu : Stavebné 
úpravy, rozšírenie kapacity MŠ – elokované pracovisko Kostolná ulica 855 ako súčasť ZŠ 
s MŠ Rabča vo výške 4 142,30 € s DPH pre RABČAN SP, s.r.o. Rabča.  
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
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K bodu číslo 15 –  Vyhodnotenie volebného obdobia a účasti poslancov na zasadnutiach 
OZ za volebné obdobie 2018 – 2022 
 
 
Starosta – informoval, že za volebné obdobie 2018 – 2022 zasadalo Obecné zastupiteľstvo 
obce Rabča 27x vrátane dnešného 28x. Najlepšiu účasť z poslancov na zasadnutiach mali 
poslanci: Ing. Pavol Jurčák, PhDr. Augustín Piták a Ján Maťuga. Priemerná percentuálna 
účasť poslancov na zasadnutiach OZ bola 80,30 %. 
 
UZNESENIE 
Poslanci OZ vzali na vedomie informácie starostu obce Rabča o účasti poslancov na riadnych 
zasadnutiach Obecného zastupiteľstva obce Rabča za volebné obdobie 2018 – 2022.  
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
Starosta – pripravil pre poslancov OZ za ich prácu počas volebného obdobia 2018 – 2022 
pamätné listy, ktoré im osobne odovzdal a poďakoval im za ich prácu občanom.  
 
Odmena pre starostu obce Rabča 
Monika Adamčíková – navrhla schváliť p. starostovi Ing. Júliusovi Pitákovi odmenu. Návrh 
bol vo výške 1-násobu jedného mesačného platu starostu. 
 
UZNESENIE 
Poslanci schválili starostovi obce Rabča Ing. Júliusovi Pitákovi odmenu vo výške 1-násobku 
mesačného platu.  
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0, 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
Mgr. Brišák – vyslovil poďakovanie p. prednostovi a kolektívu OcÚ Rabča za spoluprácu 
počas ich volebného obdobia 2018 - 2022.  
 
K bodu číslo 16 – Rôzne – a) informácie starostu, b) pošta 
Starosta informoval poslancov, že:   
• 1. – 3. 7. 2022 sa konali Dni Rabče 
• 14. 8. 2022 sa konal Čučoriedkový festival 
• 26. – 28. 8. 2022 sa zástupca obce a DHZ  zúčastnili na oslavách v rámci družby v meste 

Wölfersheim v Nemecku. 
• 27. 8. 2022 sa zástupcovia z obce zúčastnili v rámci družby na Dňoch Šenova v Českej 

republike 
• 29.8.2022 sa Verejný hovor k projektu“ Rozvoj cyklodpravy na Hornej Orave za účelom 

oboznámenia občanov s postupmi pri výstavbe cyklochodníka. Verejného hovoru sa 
zúčastnilo cca 60 občanov a 3 poslanci OZ. 

• 5. 9. 2022 sa uskutočnilo Slávnostné otvorenie nových priestorov ZŠ Rabča – Blok „C“. 
• 18. 9. 2022 sa uskutočnila už tradičné „Svapkekopaně“, na ktoré sme dostali dotáciu zo 

ŽSK. 
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• 20.9.2022 boli obci uhradené výdavky v súvislosti s vyhlásením mimoriadnej situácie – 
snehová kalamita v dňoch 8.2 – 10.2. 2022 vo výške 24 263,39 €. 

• V mesiaci júl – august sa začalo s výmenou okien na budove kultúrneho domu a obecného 
úradu. T. č. prebieha otepľovanie budovy a výmena starého ústredného kúrenia v rámci 
projektu o poskytnutie NFP so zameraním na zníženie energetickej náročnosti verejných 
budov, kód výzvy: OPKZP-PO4-SC431-2021-68, prioritná os 4 na projekt: Zníženie 
energetickej náročnosti Obecného úradu Rabča.  

• Rabčan, s.r.o. a Rabčan, obecné služby pokračujú na vodozadržných opatreniach 
• Rabčan, obecné služby a Rabčan SP, s.r.o. – pokračujú vo výstavbe chodníkov 
• Rabčan, obecné služby – násyp cesty okolo Soľného potoka, úprava schválených ciest 

pred asfaltovaním 
• Rabčan SP, s.r.o. pokračujú na prácach v rámci projektu - „Stavebné úpravy, rozšírenie 

kapacity MŠ – elokované pracovisko Kostolná ulica 855 ako súčasť ZŠ s MŠ Rabča“ 
v rámci výzvy IROP-PO2-SC221-2021-67 

• Uskutočnilo sa VO na vnútroblok Ul. Bystrá, ktoré nám však bolo zrušené  z dôvodu, že 
sa do súťaže nikto neprihlásil. Následne bola obnovená súťaž a vyhrala ju naša firma 
Rabčan, s.r.o.  

• MVK už zaregistrovala kandidátov na starostu a poslancov OZ pre voľby do orgánov 
samosprávy obcí, ktoré sa budú konať dňa 29. 10. 2022. Kandidáti na starostu – 2, 
kandidáti na poslancov – 16.  

• 12. 10. 2022 sa uskutoční stretnutie s dôchodcami, na ktoré poslancov OZ srdečne 
pozývam, t. r. máme 591 dôchodcov od r. 62 

• Uskutočnilo sa stretnutie našich dôchodcov s dôchodcami z Hrabušíc 
• Informoval, že na základe uznesenia z 8. 6. 2022 mal stretnutie s p. Blahovcom, ktorý 

nám má pripraviť dopravný projekt. Obec už 2x zaslala žiadosť lekárom a firme Elvin, 
s.r.o. a Minitec Slovakia, s.r.o., aby využívali parkovacie plochy za ObZS. Dennodenne sa 
obec potýka s problémami parkovania v centre obce, preto chce, aby sa opätovne zaslala 
žiadosť lekárom a firmám, aby využívali parkovisko za ObZS Rabča. 

 
UZNESENIE 
Poslanci informácie starostu obce vzali na vedomie.  
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0, 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
UZNESENIE 
Poslanci OZ schválili, obec Rabča opätovne vyzvala lekárov v ObZS, firmu ELVIN s.r.o. 
a firmu Minitec Slovakia, s.r.o., aby parkovali na novovytvorenom parkovisku za ObZS 
Rabča. 
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0, 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
R Ô Z N E 
Štatút registrovaného sociálneho podniku 
Starosta – uviedol, že RABČAN, s.r.o. Rabča má od 9. 8. 2022 priznaný štatút registrovaného 
sociálneho podniku – Integračný podnik. Osvedčenie bolo vydané Ministerstvom práce, 
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sociálnych vecí a rodiny SR pod č. 600/2022_RSP z čoho vyplýva aplikácia zníženej sadzby 
DPH u RSP podľa § 27 ods. 2 písm. b) Zákona o dani z pridanej hodnoty č. 222/2004. 
 
UZNESENIE 
Poslanci OZ vzali na vedomie informáciu o tom, že RABČAN, s.r.o. Rabča má od 9. 8. 2022 
priznaný štatút registrovaného sociálneho podniku – Integračný podnik. Osvedčenie bolo 
vydané Ministerstvom práce, sociálnych vecí a rodiny SR pod č. 600/2022_RSP z čoho 
vyplýva aplikácia zníženej sadzby DPH u RSP podľa § 27 ods. 2 písm. b) Zákona o dani 
z pridanej hodnoty č. 222/2004.  
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
Zmena rozpočtu obec Rabča č. 4/2022 
Ing. Kvasniaková – predniesla poslancom OZ návrh zmeny rozpočtu obce Rabča pre rok 
2022.  
  
UZNESENIE 
Poslanci OZ schválili úpravu rozpočtu obce Rabča na rok 2022 – rozpočtové opatrenie č. 
4/2022 schválené OZ 30. 9. 2022 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 
pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa vykonáva zmena 
rozpočtu Obec Rabča na rok 2022 so súhlasom Obecného zastupiteľstva v Rabča, 
rozpočtovým opatrením úpravou rozpočtových prostriedkov.  
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
Starosta – čo sa týka navýšenia nákladov v rozpočte na odpady, tak keby mala obec človeka, 
ktorý by  prizeral separáciu odpadu. Návrh je aj dokúpiť kôš čiste len na popol a ostatný 
odpad samostatne triediť. Vykonával by sa samostatný zber popola, čaká aj od poslancov 
návrhy ako prispieť k dobru veci. V Bratislave nemusia mestské úrady riešiť popol, tak ako 
my tu na Orave. Tiež informoval o inšpekcii životného prostredia zo Žiliny na skládke 
v areáli PD v Rabči. 
 
Preplatenie dovolenky starostovi obce Rabča 
Starosta – predniesol ústnu žiadosť o preplatenie jeho nevyčerpanej dovolenky z r. 2021 
v počte 19,5 dňa.  
 
UZNESENIE 
Poslanci schválili preplatenie dovolenky starostovi obce Rabča Ing. Júliusovi Pitákovi  
v počte  19,5 dňa z roku 2021. 
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef 
Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, 
Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 1 z 11 prítomných poslancov OZ; PROTI – 
Pavol Kobyliak t. j. 1 z 11 prítomných poslancov; ZDRŽAL SA – 0. 
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Zmena rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča č. 3/2022 
Ing. Kornhauserová – predniesla poslancom návrh zmeny rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča na rok 
2022, ktorý obdržali aj e-mailom dňa 26.9.2022. 
 
UZNESENIE 
Poslanci schválili úpravu rozpočtu   ZŠ s MŠ Rabča, Rabčická 410, Rabča na rok 2022 – 
rozpočtové opatrenie č. 3/2022 schválené OZ 30.9.2022 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. 
o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa 
vykonáva zmena rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča  na rok 2022 so súhlasom Obecného zastupiteľstva 
v Rabča, rozpočtovým opatrením úpravou rozpočtových prostriedkov. 
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
OVS, a.s. Dolný Kubín – oprava miestnych komunikácii po výkopoch - Grúň 
Starosta – informoval poslancov OZ, že už bola vykonaná oprava miestnych komunikácii po 
výkopoch v časti obce Rabča Grúň v zmysle Zmluvy o vzájomnej spolupráci medzi obcou 
Rabča a OVS, a.s. Dolný Kubín zo dňa 10.9.2021 a v zmysle uznesenia č. 4/2022 písm. B) 
ods. 6 a to, že spoluúčasť obce Rabča na asfaltovaní časti obce Rabča – Grúň v rámci 
spolupráce s OVS, a.s. Dolný Kubín bude vo výške 28 985,704 € bez DPH. 
 
UZNESENIE  
Poslanci OZ vzali na vedomie vykonanie prác na asfaltovaní miestnej komunikácie časť obce 
– Grúň v zmysle Zmluvy o vzájomnej spolupráci medzi obcou Rabča a OVS, a.s. Dolný 
Kubín zo dňa 10.9.2021. 
ZA hlasovali:   Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
Starosta – informoval, že sa navýšili náklady smerom na konci Grúňa, kde sa vytváral hrb pri 
prejazde ťažkou technikou, išlo o nespevnenú plochu, ktorú bolo nutné vybagrovať a naviesť 
štrky, aby sa to celé sa to zhutnilo. Museli sme sa rýchlo rozhodnúť či to ideme robiť cca 150 
m, ale zatiaľ sme stále v rámci rozpočtu. 
 
Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce a s majetkom štátu v užívaní obce 
Rabča 
Hlavná kontrolórka   – informovala, že OZ č. uznesenia 4/2022 schválilo Zásady 
hospodárenia a nakladania s majetkom obce a s majetkom štátu v užívaní obce Rabča, ku 
ktorým  zaujala stanovisko, že ak tieto zásady OZ schváli, podá podnet na prokuratúru, aby sa 
k daným zásadám vyjadrili. Podľa nej je to v rozpore so zákonom, aj napriek tomu, že ide 
o nadobúdanie majetku do obce, aj keď len ulíc a nie predaj. Po schválení  tieto zásady 
postúpila na Okresnú prokuratúru do Námestova. Dňa 19.7.2022 pod. č. Pd 111/22/5507-2 jej 
bolo zaslané upovedomenie o spôsobe vybavenia podnetu z Okresnej prokuratúry Námestovo, 
kde bolo konštatované: „ Podľa článku 5 ods.3, veta prvá Zásad, ktoré boli schválené 
uznesením obecného zastupiteľstva: „Nadobúdanie vlastníctva nehnuteľného majetku 
podlieha schváleniu obecným zastupiteľstvom nad hodnotu 7000,- EUR“. Preskúmaním 
obsahu Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce Rabča a s majetkom štátu v užívaní 
obce Rabča (ďalej len „Zásady“) v podnetom napadnutej časti nebola zistená  rozpornosť 
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s platnými právnymi predpismi SR. Následne HK podala podnet na preskúmanie zákonnosti 
uznesenia obecného zastupiteľstva obce Rabča dňa 1.8.2022 na Expozitúru NKÚ SR Žilina, J. 
Kráľa 1628/4, Žilina. Dňa 22.8.2022 pod č. Z-005714/2022/1155/VMA-416, S-
000907/2022/155/VMA jej bol doručený list s tým, že NKÚ SR nemá v kompetencii 
poskytovať výklad záväzných právnych predpisov, vydávať odborné stanoviská ani 
usmernenia a doporučili obrátiť sa na príslušnú prokuratúru. 
Prednosta – tieto zásady sú teda platné a obec bude podľa nich postupovať. 
Starosta – aj napriek tomu, že obec už môže odkupovať ulice na obec Rabča bez schválenia 
uznesením OZ, a bude postupovať podľa schválených zásad, napriek tomu bude na každom 
jednom zasadnutí OZ informovať poslancov OZ, ktoré ulice obec prevádza do svojho 
vlastníctva.    
Hlavná kontrolórka – podľa nej je to aj tak rozporuplné, i keď okresnej prokuratúre sa tak 
nejaví. Podľa HK by to bolo iné, keby ešte zásady neboli schválené a zaslané na okresnú 
prokuratúru. Ďalej uviedla, že keďže p. starosta uviedol, že on bude o každej ulici, ktorá sa 
bude vyporiadavať na obec,  oboznamovať poslancov OZ, tak sa domnieva o zákonnosti 
schválených zásad.  
 
UZNESENIE 
Poslanci OZ vzali na vedomie stanoviská uvedené stanoviská: Okresnej prokuratúry 
Námestovo pod č. Pd 111/22/5507-2 a  Expozitúru NKÚ SR Žilina, J. Kráľa 1628/4, Žilina. 
Dňa 22.8.2022 pod č. Z-005714/2022/1155/VMA-416, S-000907/2022/155/VMA 
k schváleným Zásadám hospodárenia a nakladania s majetkom obce a s majetkom štátu 
v užívaní obce Rabča.  
ZA hlasovali:   Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
Návštevnosť v ZŠ Rabča v Gaceli 
Ing. Kornhauserová – všetky deti z hornej školy už chodia od nového šk. roku 2022/2023 do 
ZŠ v Gaceli. Dostali sa k nej informácie, že šofér autobusu nadáva na to, že sú plné autobusy. 
Zároveň preniesla poslancom OZ žiadosti rodičov o zriadenie školského autobusu.  
Mgr. Čulová – šofér vôbec skoro neberie gymnazistov, lebo má plný autobus.  
Starosta – jednal so zástupcom ARRIVA Liorbus a.s.  
Ing. Kornhauserová – ak sa to nevyrieši cez ARRIVA Liorbus a.s., tak budú riešiť školský 
autobus, ale jeden je málo. Najskôr musia zhodnotiť situáciu.  
Mgr. Čulová – teraz pribudlo 50 detí z hornej školy.  
Ing. Jurčák – problém je v tom, že autobusy  nestoja, alebo zastane a nezoberie pasažierov. 
Lubasová – čo ona vie, tak spoje často meškajú.  
Ing. Jurčák – malo sa to riešiť hneď na začiatku šk. roku. 
Starosta – nikto to nepredpokladal.  
Ratica – kým sa to vyrieši, tak sa treba dohodnúť s p. Jagelkom.  
Starosta – až keď sa to vyhodnotí.  
 
UZNESENIE 
Poslanci vzali na vedomie predložené žiadosti rodičov p. riaditeľkou Ing. Annou 
Kornhauserovou o zriadenie školského autobusu z dôvodu prechodu všetkých žiakov z hornej 
ZŠ pri kostole do ZŠ, Rabčická 410, Rabča.  
ZA hlasovali:   Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
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Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
Navýšenie príspevku pre RABČAN, obecné služby Rabča 
Starosta – uviedol, že Rabčan, obecné služby, naša príspevková organizácia podali žiadosť 
dňa 28.9.2022 o navýšenie príspevku vo výške 70 000,00 €.  
 
UZNESENIE 
Poslanci OZ schválili navýšenie príspevku pre RABČAN, obecné služby Rabča vo výške 
70 000,00 € z rozpočtu obce Rabča.  
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
Zvyšovanie nájmu bytov 
Ratica – požiadal  Finančnú komisiu o pomoc pri prerokovaní pri príprave zvýšenia nájmov 
za obecné byty. Všetko sa zdražuje a vyše 10 rokov sa nájmy neupravovali. Pripravia návrhy 
a predložia na finančnú komisiu.  
 
UZNESENIE 
Poslanci uložili, aby RABČAN, obecné služby Rabča predložil návrhy na zvýšenie nájmu 
obecných bytov do Finančnej komisie obce Rabča na prejednanie.  
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
Schválenie spoluúčasti na projekt „Zábavné a inovatívne vzdelávanie v Materskej škole 
v Rabči“ z MAS 
Starosta  – uviedol, že v rámci Miestnej akčnej skupiny (MAS) je možné požiadať o dotáciu 
na projekt:  „Zábavné a inovatívne vzdelávanie v Materskej škole v Rabči“ vo výške 
15 000,00 €, kde spoluúčasť obce predstavuje sumu: 4000,00 €. 
Starosta – privítal a pochválil p. učiteľky z MŠ v Gaceli a to Mgr. Slovíkovú a p. zástupkyňu 
Mgr. Kršákovú.  
p. Slovíková – snažia sa pre MŠ niečo získať napr. interaktívne tabule a vybudovať aj niečo 
v areáli MŠ. Majú 225 detí aj s hornou škôlkou. Areál už nie je postačujúci. Chceli by 
vybudovať aj detské dopravné ihrisko, ktoré by využívali aj deti zo ZŠ. Ide hlavne 
o bezpečnosť detí a využili by cestu okolo MŠ t. j. Ul. Soľná by sa uzavrela.  
Starosta – teraz sa tam robia vodozadržné opatrenia a vznikol tam pozemok, o ktorý by sa 
rozšíril areál MŠ.  
PhDr. Piták – je to výborná myšlienka, ale Ul. Soľnú by neuzatváral.  
Starosta – pre peších by bol prechod, ale nie pre autá.  
Slovíková – oni by to skôr situovali do areálu škôlky. Tam by mohli chodiť aj detičky 
z detských jaslí.  
Starosta – pripravujú sa edukačné prvky interiérové aj exteriérové, prístrešok. Ak chceme 
dopravné ihrisko, Ul. Soľná sa musí uzavrieť.  
PhDr. Piták – neuzavrieť a dať tam semafory.  
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Slovíková – je to tam veľmi náročne, hlavne ráno, je tam veľká premávka a bolo by to veľmi 
nebezpečné, ak by sa Ul. Soľná neuzavrela. Chcú tam mať kvízový prístrešok a nechcú, aby 
sa tam parkovalo. Nebudú tam ani oni parkovať.  
Mgr. Brišák – prikláňa sa k návrhu p. učiteliek a tiež navrhuje, aby sa to uzavrelo. Veľmi ich 
chce pochváliť za vizualizáciu, ktorú pripravili. Nechal by to tak, ako to navrhli.  
Maťuga – veď parkovisko pri škole sa rieši, tak budú môcť parkovať tam.  
Mgr. Kvasničáková – ešte budú výzvy, ktoré budeme môcť využiť, ale cesta sa musí uzavrieť.  
 
UZNESENIE 
Poslanci OZ schválili podanie žiadosti o NFP na projekt: „Zábavné a inovatívne vzdelávanie 
v Materskej škole v Rabči“ v rámci výzvy o poskytnutie NFP v rámci Zlepšenia udržateľných 
vzťahom medzi vidieckymi rozvojovými centrami a ich zázemím vo verejných službách a vo 
verených infraštruktúrach v rámci D2 Skvalitnenie a rozšírenie kapacít predškolských 
zariadení a  zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného 
projektu zo strany žiadateľa maximálne 30 % t. j. rozdiel medzi poskytovanou dotáciou 
a vysúťaženou cenou, ktorú bude hradiť obec vo výške 4 000,00 s DPH. Výška požadovanej 
dotácie predstavuje: 11 000,00 vrátane DPH. Celková výška oprávnených výdavkov na 
projekt je 15 000,00 € s DPH s tým, že súčasťou viacerých variant je aj uzavretie areálu Ul. 
Soľná pri MŠ v Gaceli.  
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
Masničák Miroslav a manželka Miroslava Masničáková, Oravská Polhora  – zámena – 
Ul. Tehelná 
Fusková   – uviedla, že je potrebné schváliť zámenu s manželmi Masničákovcami z dôvodu 
rozšírenia Ul. Tehelnej.   
UZNESENIE 
Poslanci OZ doporučili schváliť zámer zámeny podľa osobitného zreteľa a to:  parc. CKN č. 
2564/4 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 40 m2 vedená na LV č. 5684, vedená na meno 
Miroslav Masničák, nar. 4. 4. 1976 a manželka Miroslava Masničáková, nar. 29.5.1979, obaja 
bytom Oravská Polhora 134 (BSM) v podiele 1/1-nina úč. a parc. CKN č. 2570/9 – TTP 
o výmere 2 m2  vedená na LV č. 6382 na meno  Miroslav Masničák, nar. 4. 4. 1976 
a manželka Miroslava Masničáková, nar. 29.5.1979, obaja bytom Oravská Polhora 134 
(BSM) v podiele 1/3-tina úč.  ZA  CKN parc. č.  2564/8 – zastavaná plocha a nádvorie 
o výmere 25 m2 zapísaná na LV č. 6382 na obec Rabča v 2/3-tiny z dôvodu, že obec Rabča 
vyporiadava do celku Ul. Tehelnú v k. ú. obce Rabča.  
Poslanci 3/5-tinovou väčšinou doporučili schváliť zámer zámeny majetku obce  s tým, že  
cena za nehnuteľnosti je 0,01 €/m2, pričom sa obe strany dohodli, že hodnota zamieňaných 
nehnuteľností je rovnaká, navzájom si nebudú vyrovnávať rozdiel v hodnotách zamieňaných 
nehnuteľností po uskutočnení výmeny, účastníci zmluvy nebudú mať voči sebe žiadne nároky 
a nebudú si poskytovať žiadne finančné rozdiely. Zámená sa uskutoční  podľa osobitného 
zreteľa zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien a doplnkov, pričom 
obec je povinná zverejniť – zámer zámeny majetku obce podľa osobitného zreteľa v zmysle 
zák. č. 138/1991 Zb. v platnom znení najmenej na dobu 15 dní na úradnej tabuli obce a na 
internetovej stránke obce. Náklady spojené s prevodom bude znášať obec Rabča.   
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
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Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 
 
UZNESENIE 
Poslanci uložili obci Rabča zverejniť zámer zámeny podľa osobitného zreteľa a to:  parc. 
CKN č. 2564/4 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 40 m2 vedená na LV č. 5684, vedená 
na meno Miroslav Masničák, nar. 4. 4. 1976 a manželka Miroslava Masničáková, nar. 
29.5.1979, obaja bytom Oravská Polhora 134 (BSM) v podiele 1/1-nina úč. a parc. CKN č. 
2570/9 – TTP o výmere 2 m2  vedená na LV č. 6382 na meno  Miroslav Masničák, nar. 4. 4. 
1976 a manželka Miroslava Masničáková, nar. 29.5.1979, obaja bytom Oravská Polhora 134 
(BSM) v podiele 1/3-tina úč.  ZA  CKN parc. č.  2564/8 – zastavaná plocha a nádvorie 
o výmere 25 m2 zapísaná na LV č. 6382 na obec Rabča v 2/3-tiny z dôvodu, že obec Rabča 
vyporiadava do celku Ul. Tehelnú v k. ú. obce Rabča.  
Poslanci 3/5-tinovou väčšinou doporučili schváliť zámer zámeny majetku obce  s tým, že  
cena za nehnuteľnosti je 0,01 €/m2, pričom sa obe strany dohodli, že hodnota zamieňaných 
nehnuteľností je rovnaká, navzájom si nebudú vyrovnávať rozdiel v hodnotách zamieňaných 
nehnuteľností po uskutočnení výmeny, účastníci zmluvy nebudú mať voči sebe žiadne nároky 
a nebudú si poskytovať žiadne finančné rozdiely. Zámená sa uskutoční  podľa osobitného 
zreteľa zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien a doplnkov, pričom 
obec je povinná zverejniť – zámer zámeny majetku obce podľa osobitného zreteľa v zmysle 
zák. č. 138/1991 Zb. v platnom znení najmenej na dobu 15 dní na úradnej tabuli obce a na 
internetovej stránke obce. Náklady spojené s prevodom bude znášať obec Rabča.   
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
K bodu číslo 17 – Interpelácia – Diskusia 
Štefan Ratica – informoval poslancov o prácach na vodozádržných opatreniach. 
 
K bodu číslo 18 – Záver  
Starosta na záver poďakoval poslancom OZ a hosťom za účasť a rokovanie OZ ukončil 
o 21.15 hod.  
 
Starosta obce Ing. Július Piták   ......................................... 
 
Prednosta OcÚ Ing. Tomáš Kekeliak   ......................................... 
 
Overovatelia:  
 
Mgr. Róbert Brišák       ......................................... 
 
Ing. Jaroslav Jagnešák    ......................................... 
 
Zapísala Mgr. Eva Grancová    ......................................... 
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Uznesenie č. 6/2022 
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa 30. júna 2022  
 
A) Berie na vedomie 
1. Informácie starostu obce Rabča Ing. Júliusa Pitáka od posledného zasadnutia OZ dňa 8. 6. 
2022.   

     
2. Kontrolu plnenia uznesení OZ zo dňa 1. 3. 2022 a 8. 6. 2022, ktorú predložila hlavná 
kontrolórka obce Rabča JUDr. Zuzana Lašťáková Spuchláková.  

  
3. Správu o únikoch obecnej vody resp. návrhov na ich odstránenie, ktorú predložil 
poslancom konateľ RABČAN, s.r.o. Rabča, Ing. Stanislav Šimurdiak. 
 
4. Žiadosť p. Jozefa Tvarožka o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Rabča na rok 2023 
v zmysle VZN č. 3/2020 vo výške 950,00 € s tým, že žiadosť bude spolu s ostatnými 
žiadosťami prejednaná vo Finančnej komisií obce Rabča po ich predložení vyúčtovania 
dotácie za rok 2022. 
 
5. Informáciu o tom, že RABČAN, s.r.o. Rabča má od 9. 8. 2022 priznaný štatút 
registrovaného sociálneho podniku – Integračný podnik. Osvedčenie bolo vydané 
Ministerstvom práce, sociálnych vecí a rodiny SR pod č. 600/2022_RSP z čoho vyplýva 
aplikácia zníženej sadzby DPH u RSP podľa § 27 ods. 2 písm. b) Zákona o dani z pridanej 
hodnoty č. 222/2004. 
 
6. Informáciu o vykonaní oprav miestnych komunikácii po výkopoch v časti obce Rabča Grúň 
v zmysle Zmluvy o vzájomnej spolupráci medzi obcou Rabča a OVS, a.s. Dolný Kubín zo 
dňa 10.9.2021 a v zmysle uznesenia č. 4/2022 písm. B) ods. 6 a to, že spoluúčasť obce Rabča 
na asfaltovaní časti obce Rabča – Grúň v rámci spolupráce s OVS, a.s. Dolný Kubín bude vo 
výške 28 985,704 € bez DPH. 

 
7. Upovedomenie o spôsobe vybavenia podnetu Okresnej prokuratúry Námestovo pod č. Pd 
111/22/5507-2 a  informáciu Expozitúry NKÚ SR Žilina, J. Kráľa 1628/4, Žilina. Dňa 
22.8.2022 pod č. Z-005714/2022/1155/VMA-416, S-000907/2022/155/VMA k schváleným 
Zásadám hospodárenia a nakladania s majetkom obce a s majetkom štátu v užívaní obce 
Rabča.  

 
8. Informácie starostu obce Rabča o účasti poslancov na riadnych zasadnutiach Obecného 
zastupiteľstva obce Rabča za volebné obdobie 2019 – 2022. 
 
9  Predložené žiadosti rodičov p. riaditeľkou Ing. Annou Kornhauserovou o zriadenie 
školského autobusu z dôvodu prechodu všetkých žiakov z hornej ZŠ pri kostole do ZŠ, 
Rabčická 410, Rabča.  
 
B) Schvaľuje 
1. Návrhovú komisiu v zložení: predseda: PhDr. Augustín Piták; členovia: Mgr. Andrea 
Lubasová a Marta Gužíková, poslanci OZ.   
      
2.  Nadpolovičnou väčšinou všetkých poslancov Program rokovania obecného zastupiteľstva 
obce Rabča bez zmeny.  
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3. Zmluvu o zriadení vecného bremena medzi Stredoslovenskou distribučnou, a.s. , Pri 
Rajčianke 2927/8, 010 47  Žilina a obcou Rabča na stavbu: „ 12365 -  Rabča – Grúň – 
rozšírenie NNK“ a to na parcelu CKN č. č. 13024/31 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 
35 m2 na základe vyhotoveného geometrického plánu č. 69/2021, vypracovaného 
spoločnosťou GEOmark, s.r.o. dňa 12.10.2021 a overeným Okresným úradom Námestovo – 
katastrálny odbor dňa 8.12.2021 po č. 1145/2021.  
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
           
4. Žiadosť zo dňa 20.7.2022 o poskytnutie mimoriadnej dotácie z rozpočtu obce Rabča na rok 
2022 a 2023 pre SFK Rabča a Oravská Polhora, IČO: 42385784 vo výške 4 000,00 € 
v zmysle VZN č. 3/2020 o poskytnutí dotácie z rozpočtu obce Rabča, z dôvodu úspešného 
pôsobenia mužov v 1. lige od 1.9.2022 a rezervného prihlásenia tímu.   
 
5. Žiadosť Spišskej katolíckej charity, Slovenská 1765/30, 052 01  Spišská Nová Ves, IČO: 
35514221 o dotáciu ešte na rok 2022 v zmysle VZN č. 3/2020 o poskytnutí dotácii z rozpočtu 
obce Rabča na opravu oplotenia pri Dome Charitas sv. Hildegardy z Bingenu  v obci Rabča 
vo výške 5 000,00 €.  
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
6. Žiadosť ZŠ s MŠ Rabča o navýšenie rozpočtu na rok 2022 pre originálne kompetencie 
z dôvodu výplaty odmien zamestnancom v zmysle Dodatku č. 1 Kolektívnej zmluve vyššieho 
stupňa zamestnávateľov, ktorí pri odmeňovaní postupujú podľa zák. č. 553/2003 Z. z. o 
odmeňovaní niektorých zamestnancov pri výkone práce vo verejnom záujme na rok 2022. 
Navýšenie na odmeny pre zamestnancov vo výške 500,00 € + odvody za zamestnávateľa vo 
výške 34,95 % predstavuje celkovú sumu vo výške 20 766,00 €. ZA hlasovali:  Marta 
Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak Ing. Jozef 
Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, 
Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných poslancov OZ; PROTI – 
0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
7. Výšku nájmu za prenájom priestorov športovej haly v prístavbe ZŠ (blok C) v súlade 
s podmienkami prenájmu Športovej haly ako súčasť ZŠ s MŠ, Rabčická 1166/45 nasledovne:  
 

 
HODINA TURNAJ 

 
LETO ZIMA LETO ZIMA 

po-pia 10,00 € 13,00 € 14,00 € 17,00 € 

sobota 11,00 € 14,00 € 19,00 € 22,00 € 

nedeľa 13,00 € 16,00 € 24,00 € 27,00 € 

s účinnosťou od 1. 10. 2022. 
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8. Výberové konanie na funkciu „Hlavný kontrolór obce Rabča“ v súlade s § 18a zák. č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení s tým, že voľba hlavného kontrolóra sa 
uskutoční na riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa 9. 12. 2022 s tým, že prihlášky 
môžu záujemcovia zaslať alebo doručiť na Obecný úrad v Rabči do 16. 11. 2022 (streda) od 
15.00 hod.  
 
9. Tajné hlasovanie pre voľby Hlavného kontrolóra obce Rabča. 

 
10. Rozsah pracovného úväzku  0,25 t. j. (38 hodín/mesiac) Hlavného kontrolóra obce Rabča. 
 
11. Postup voľby Hlavného kontrolóra obce Rabča. 
 
12. Predpokladaný nástup do zamestnania Hlavného kontrolóra obce Rabča 1. 1. 2023. 
 
13. Aby Komisia ŽP zvolala jednanie za účasti Jozefa Kornahausera  a manželky Ing. Anny 
Kornahauserovej vo veci ich návrhu a žiadosti obce Rabča za účelom vyporiadania chodníka 
na Ul. Kostolná. Zároveň manželia Kornhauserovci predložia svoje stanovisko vo veci 
žiadosti obce Rabča. 
 
14. Starostovi obce Rabča Ing. Júliusovi Pitákovi odmenu vo výške 1-násobku mesačného 
platu.  
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0, 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
15. Pre užívateľov pozemkov, ktorí  bezprostredne  užívajú pozemky pri Trchovnici, vydať  
povolenku na prejazd na ich obhospodarovaný pozemok s tým, že zrealizovanú Cyklocestu – 
Trchovnicu v rámci projektu „Rozvoj cyklodopravy na Hornej Orave“, dajú do pôvodného 
stavu.  
 
16. Úpravu rozpočtu obce Rabča na rok 2022 – rozpočtové opatrenie č. 4/2022 schválené OZ 
30. 9. 2022 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 
samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa vykonáva zmena rozpočtu Obec Rabča na 
rok 2022 so súhlasom Obecného zastupiteľstva v Rabča, rozpočtovým opatrením úpravou 
rozpočtových prostriedkov. 
 
17. Úpravu rozpočtu   ZŠ s MŠ Rabča, Rabčická 410, Rabča na rok 2022 – rozpočtové 
opatrenie č. 3/2022 schválené OZ 30. 9. 2022 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. 
o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa 
vykonáva zmena rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča  na rok 2022 so súhlasom Obecného zastupiteľstva 
v Rabča, rozpočtovým opatrením úpravou rozpočtových prostriedkov. 
 
18. Podľa predloženého rozpočtu dofinancovanie projektu : Stavebné úpravy, rozšírenie 
kapacity MŠ – elokované pracovisko Kostolná ulica 855 ako súčasť ZŠ s MŠ Rabča vo výške 
4 142,30 € s DPH pre RABČAN SP, s.r.o. Rabča.  
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
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19. Navýšenie príspevku pre RABČAN, obecné služby Rabča vo výške 70 000,00 € 
z rozpočtu obce Rabča.  
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
20. Podanie žiadosti o NFP na projekt: „Zábavné a inovatívne vzdelávanie v Materskej škole 
v Rabči“ v rámci výzvy o poskytnutie NFP v rámci Zlepšenia udržateľných vzťahom medzi 
vidieckymi rozvojovými centrami a ich zázemím vo verejných službách a vo verených 
infraštruktúrach v rámci D2 Skvalitnenie a rozšírenie kapacít predškolských zariadení a  
zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu zo strany 
žiadateľa maximálne 30 % t. j. rozdiel medzi poskytovanou dotáciou a vysúťaženou cenou, 
ktorú bude hradiť obec vo výške 4 000,00 s DPH. Výška požadovanej dotácie predstavuje: 
11 000,00 vrátane DPH. Celková výška oprávnených výdavkov na projekt je 15 000,00 € 
s DPH.  
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
 
21. Poskytnúť z rozpočtu obce Rabča sumu 6000,00 € na materiál a zariadenie na štadióne TJ 
Oravan Rabča.  
ZA hlasovali:  Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol Kobyliak Ing. Jozef 
Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. 
Gabriela Čulová t. j. 9 z 11 prítomných poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – Marta 
Gužíková, Mgr. Róbert Brišák t. j. 2 z prítomných 11 poslancov OZ. 
 
22. Vyplatenie odmeny pre hlavnú kontrolórku obce Rabča JUDr. Zuzanu Lašťákovú 
Spuchlákovú vo výške 3-násobku jedného mesačného platu.  
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0 
 
23. Aby obec Rabča opätovne vyzvala lekárov v ObZS, firmu ELVIN s.r.o. a firmu Minitec 
Slovakia, s.r.o., aby parkovali na novovytvorenom parkovisku za ObZS Rabča. 
 
24.  Preplatenie dovolenky starostovi obce Rabča Ing. Júliusovi Pitákovi  v počte  19,5 dňa 
z roku 2021.  
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ing. Jozef 
Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, 
Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 1 z 11 prítomných poslancov OZ; PROTI – 
Pavol Kobyliak t. j. 1 z 11 prítomných poslancov; ZDRŽAL SA – 0. 
 
C) Doporučuje 
1. Schváliť zámer zámeny podľa osobitného zreteľa a to:  parc. CKN č. 2564/4 – zastavaná 
plocha a nádvorie o výmere 40 m2 vedená na LV č. 5684, vedená na meno Miroslav 
Masničák, nar. 4. 4. 1976 a manželka Miroslava Masničáková, nar. 29.5.1979, obaja bytom 
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Oravská Polhora 134 (BSM) v podiele 1/1-nina úč. a parc. CKN č. 2570/9 – TTP o výmere 2 
m2  vedená na LV č. 6382 na meno  Miroslav Masničák, nar. 4. 4. 1976 a manželka Miroslava 
Masničáková, nar. 29.5.1979, obaja bytom Oravská Polhora 134 (BSM) v podiele 1/3-tina úč.  
ZA  CKN parc. č.  2564/8 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 25 m2 zapísaná na LV č. 
6382 na obec Rabča v 2/3-tiny z dôvodu, že obec Rabča vyporiadava do celku Ul. Tehelnú 
v k. ú. obce Rabča.  
Poslanci 3/5-tinovou väčšinou doporučili schváliť zámer zámeny majetku obce  s tým, že  
cena za nehnuteľnosti je 0,01 €/m2, pričom sa obe strany dohodli, že hodnota zamieňaných 
nehnuteľností je rovnaká, navzájom si nebudú vyrovnávať rozdiel v hodnotách zamieňaných 
nehnuteľností po uskutočnení výmeny, účastníci zmluvy nebudú mať voči sebe žiadne nároky 
a nebudú si poskytovať žiadne finančné rozdiely. Zámená sa uskutoční  podľa osobitného 
zreteľa zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien a doplnkov, pričom 
obec je povinná zverejniť – zámer zámeny majetku obce podľa osobitného zreteľa v zmysle 
zák. č. 138/1991 Zb. v platnom znení najmenej na dobu 15 dní na úradnej tabuli obce a na 
internetovej stránke obce. Náklady spojené s prevodom bude znášať obec Rabča.   
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 
  
D) Neschvaľuje 
1. Vyplatenie odmeny pre hlavnú kontrolórku obce Rabča JUDr. Zuzanu Lašťákovú 
Spuchlákovú vo výške jedného mesačného platu.  
ZA hlasovali – 0 poslancov OZ z prítomných 11 poslancov; PROTI  hlasovali – Marta 
Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, 
Mgr. Róbert Brišák, Ing. Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 
9 poslancov z prítomných 11 poslancov; ZDRŽAL SA: Pavol Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček 
t. j. 2 poslanci z prítomných 11 poslancov OZ.    
 
2. Komisiu na posúdenie podaných prihlášok pre voľbu Hlavného kontrolóra obce Rabča 
v zložení: predseda, člen č. 1 a člen č. 2 a deň kedy bude táto komisia zasadať, nakoľko toto 
nechali v kompetencii nových poslancov OZ na schválenie už na ustanovujúcom riadnom 
zasadnutí OZ, nakoľko v období podania prihlášok už nebude OZ v takej zostave ako je teraz 
a budú po voľbách do orgánov samosprávy obcí dňa 29.10.2022 schválení noví poslanci OZ.  
  
3. Vo veci súdneho sporu pod č. 12C/55/2020 na Okresnom súde v Námestove  medzi obcou 
Rabča a p. Tomašom Juritkom ani jeden návrh žalobcu:  
 
1.   zámena pozemku ( spoluvlastníckeho podielu žalobcu ) za iný pozemok vo vlastníctve 
obce Rabča 
2. vyplatenie  spoluvlastníckeho podielu za sumu 25,- eur/ m2 
3. súhlas obce Rabča s tým, aby sa žalobca stal vlastníkom časti pozemku podľa GP Ing. 
Karolčíka   ( ako v žalobe ) a zvyšné  ostávajúce m2 prevedie obci za 1,00 €/m2 

 
ZA hlasovali:  Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, PhDr. Augustín Piták, Pavol 
Kobyliak Ing. Jozef Kovaliček, Ján Maťuga, Ing. Pavol Jurčák, Mgr. Róbert Brišák, Ing. 
Jaroslav Jagnešák, Monika Adamčíková, Mgr. Gabriela Čulová t. j. 11 z 11 prítomných 
poslancov OZ; PROTI – 0; ZDRŽAL SA – 0. 
  
E) Ukladá      
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1. Obecnému úradu v Rabči  zverejniť zámer zámeny podľa osobitného zreteľa a to:  parc. 
CKN č. 2564/4 – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 40 m2 vedená na LV č. 5684, vedená 
na meno Miroslav Masničák, nar. 4. 4. 1976 a manželka Miroslava Masničáková, nar. 
29.5.1979, obaja bytom Oravská Polhora 134 (BSM) v podiele 1/1-nina úč. a parc. CKN č. 
2570/9 – TTP o výmere 2 m2  vedená na LV č. 6382 na meno  Miroslav Masničák, nar. 4. 4. 
1976 a manželka Miroslava Masničáková, nar. 29.5.1979, obaja bytom Oravská Polhora 134 
(BSM) v podiele 1/3-tina úč.  ZA  CKN parc. č.  2564/8 – zastavaná plocha a nádvorie 
o výmere 25 m2 zapísaná na LV č. 6382 na obec Rabča v 2/3-tiny z dôvodu, že obec Rabča 
vyporiadava do celku Ul. Tehelnú v k. ú. obce Rabča.  
Poslanci 3/5-tinovou väčšinou doporučili schváliť zámer zámeny majetku obce  s tým, že  
cena za nehnuteľnosti je 0,01 €/m2, pričom sa obe strany dohodli, že hodnota zamieňaných 
nehnuteľností je rovnaká, navzájom si nebudú vyrovnávať rozdiel v hodnotách zamieňaných 
nehnuteľností po uskutočnení výmeny, účastníci zmluvy nebudú mať voči sebe žiadne nároky 
a nebudú si poskytovať žiadne finančné rozdiely. Zámená sa uskutoční  podľa osobitného 
zreteľa zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien a doplnkov, pričom 
obec je povinná zverejniť – zámer zámeny majetku obce podľa osobitného zreteľa v zmysle 
zák. č. 138/1991 Zb. v platnom znení najmenej na dobu 15 dní na úradnej tabuli obce a na 
internetovej stránke obce. Náklady spojené s prevodom bude znášať obec Rabča.   
Zodpovedný: v texte; Termín: do 15. 10. 2022 
 
2. Aby Obecný úrad v Rabči zvolal stretnutie s p. Kormanom Dáriusom vo veci odkúpenia 
jeho vlastníctva pri Zbernom dvore v Rabči z dôvodu jeho rozšírenia. 
Zodpovedný: v texte; Termín: 10 – 11/2022 
  
3. Aby RABČAN, obecné služby Rabča predložil návrhy na zvýšenie nájmu obecných bytov 
do Finančnej komisie obce Rabča na prejednanie.  
Zodpovedný: v texte; Termín: na najbližšie jednanie FK 
 
 
Zapísal: PhDr. Augustín Piták,  poslanec OZ a predseda návrhovej komisie. 
 
Členovia návrhovej komisie a poslanci: Mgr. Andrea Lubasová a Marta Gužíková, poslanci 
OZ 
 
   
 


